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Ministerstwo Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej 
Biuro Ministra

Biuro Dialogu i Korespondencji Kancelarii Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej 

przesyła - nadesłaną drogą elektroniczną - zawierającą dwa postulaty petycję,

z uprzejmą prośbą o rozpatrzenie zgodnie

posiadanymi kompetencjami.

Będziemy wdzięczni za poinformowanie Zainteresowanej oraz Kancelarii o zajętym 

stanowisku.
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[***SPAM ?***] Petycja

prośba w spr. ustawy o rehabilitacji,która zle realizowana przez PCPR wyklucza nas seniorow z możliwości 
korzystania z dofinansowania do turnusu rehabilitacyjnego. 2. prośba o wszczecie 
procedur wypowiedzenia umowy międzynarodowej tzw. konwencji stambulskiej,której skutki dla dzieci i 
mlodziezy we wprowadzanej karcie LGBT sa przerazajace , a protesty rodzicow zupełnie ignorowane 
zwłaszcza przez RPD p. BODNARA.

do Prezydenta RP A NDRZEJ DUDA 
Szanowny Panie Prezydencie! Dzień dobry! Ciesze sie, ze mam prawo, napisać do Pana opowiadajac 

jednocześnie , o tym, co seniorke boli. opowiem o dwu sprawach wymienionych j.w.
Pani? P REZYDENCIE, turnusy rehabilitacyjne dla osob niepełnosprawnych i ustawa rehabilitacyjna 
nakladajaca obowiązek PCPR dofinansowanie turnusu rehabilitacyjnego co dwa lata dla takich osob jak my 
seniorzy, to dwie niespójne jak  zauwazam , sprawy. Po krotce opisze moje zdarzenia.

Ważnym .elementem naszego życia były turnusy rehabilitacyjne w ośrodkach w Polsce, BYŁ CZAS, ze 
mogliśmy każdego roku uczestniczyc w 2-tyg. rehabilitacji, w wybranym przez nas ośrodku ,a nasz pobyt 
był dofinansowywany przez PCPR.Była to ogromna pomoc ,ponieważ po powrocie min przez pół roku 
czuliśmy przypływ energii, a sprawnosc w pokonywaniu trudów dnia nie budziła czarnych myśli o jutro, 
pojuirze etc. TAK BYŁO do 2015 roku,kiedy to ostatni raz otrzymaliśmy dofinansowanie z miejscowego 
PCPRu i odbyliśmy rehabilitacje na 2-tyg.tumusie w ośrodku . W kolejnych latach z
PCPR OTRZYMYWALIŚMY negatywna odpowiedz :brak srodkow na pokrycie kosztow pobytu na 
rehabilitacji w przynależnym ośrodku. WYSYŁAŁAM zapytanie w rzeczonej sprawie PFRON w

,ale odpowiedz była podobna brak srodkow na dofinansowanie do turnusu rehabilitacyjnego. 
Napisałam do MINISTERSTWA Prąci i Rodziny. DŁUGO czekałam na odp. A KIEDY ja  otrzymałam 
dowiedziałam sie, ze mam prawo zgodnie z ustawa rehabilitacyjna co 2 lata otrzymać dofinansowanie z 
PCPRu na pobyt w wybranym ośrodku rehabilitacyjnym. Niestety ,kolejne lata , były "suchym i "latam i,bez 
dofir ansowania i tym samym bez rehabilitacji. JAKŻE TO TAK? rozmyślałam:, ustawa sobie a PCPR,
PFRON SOBIE ?- niewiarygodne! ROZMOWA i kolejne zapytanie e miejscowym PCPR WYJAŚNIŁY,
ZE ria turnusy ptrzymuje kwalifikacje młodziez uczaca sie i dzieci, na dofinansowanie dla seniorow pieniedzy 
brak. Na moje kolejne zapytanie dlaczego PCPR "uprawia" politykę wykluczenia seniorow, odpowiedziano 
mi, ze taka jest wola /DECYZJA RADY SPOŁECZNEJ zajmujacej sie ustalaniem list osob z 
dofinansowaniem do turnusów rehabilitacyjnych, i tak od 2015 roku nie jezdzimy na turnusy rehabilitacyjne, 
z prozaicznej przyczyny, nie mamy za co, Nasze dochody nie pozwalaja nam na prywatne wyjazdy do 
wybranych osrodkow.niestety!

Szanowny Panie Prezydencie! Czy nie mógłby powstać fundusz, z ktorego mogliby korzystać "odrzuceni" 
przez R ADE SPOŁECZNA ,SENIORZY. ? Z portalu NIEPEŁNOSPRAWNI.PL wiem, ze taka sytuacja
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?(wykluczenie z dofinansowania do turnusu rehabilit. seniorow praktykowane jest w całej POLSCE). W 
YCHODZI NA TO, ZE Rady społeczne sa poza jakimkolwiek prawem i ustawy je nie obowiązują, czy tak 
powinno byc ??! Czuje sie fatalnie ze swiadomoscia, ze jest jakieś ciało społeczne,które rządzi sie swoimi 
prawami. Niebywałe! Ale jak  wiesc niesie, mowi sie, ze tak wyglada demokracja ,powołują rade społeczna i 
rada odpowiada........! MYSLE, ZE TO JAKIEŚ NIEPOROZUMIENIE!!

Szanowny Panie Prezydencie i kolejna sprawa,ktora mnie bezpośrednio nie dotyczy, ale z racji ,ze 351at 
pracowałam z dziećmi i mlodzieza

, czuje sie w obowiązku zapytać Pana,o los dzieci i mlodziezy w świetle 
"obowiązującej " karty LGBT a wraz z nia obowiązkowej sexedukacji w szkołach ? Jak mi wiadomo, 
RODZICE nie zgadzaj a sie na uczestniczenie ich dzieci w zajęciach z "brzydkiego” przedmiotu, i piszą 
usprawiedliwienia ale jak  piszą w intemecie portal Fronda, jak sie nie myle RPD p. BODNAR planuje 
karami pienieznymi zmusić rodzicow, by zaniechali oporu przeciw sexedukacji. Z wypowidzi kurator 
łódzkiej ,wynika, ze całe zamieszanie wokół
sexedukacji, gdzie jedni wprowadzaja kartę LGBT, inni samorządowcy nie robią tego, a pan Bodnar mowi, 
dosc sexedukacja bedzie obowiązkową . jak to, pyta p. kurator-wbrew Konstytucji ART.48 p.l.. ponadto mowi 
tez o tym, ze obowiązuje nas międzynarodowa umowa zwana konwencja stambulska,podpisana przez p. 
PREMIER Kopacz, w która oprocz walki z przemocą domowa "wplecione" zostały prawa dla srodowisk 
LGBT(STAD KARTA i stad naciski na wprowadzenie sexedukacji??) TO JAKIŚ HORROR! Nie wyobrażam 
sobie tych zajec z sexedukatorami (podobno wywodzącymi sie z tęczowych srodowisk!) reakcji przerażonych 
dzieci. Boże, P ANIE PREZYDENCIE! TO bedzie gwałt na delikatnej psychice dzieci ,niekiedy i mlodziezy 
wychowywanej tradycyjnie . Wiem, ze tylko P AN może zgodnie z KONSTYTUCJA umowę /konwencje 
stambulska wymowie,i wówczas pan Bodnar nie bedzie mógł swoimi przepisami deprawować dzieci i 
młodziezy. Dlaczego do tej pory nie wypowiedziana została ta barbarzyńska umowa?, dlaczego? Podobno, jak 
donoszą internetowe media, Węgrzy te umowę juz jakiś czas temu wypowiedzieli, dlaczego my nie?! Panie P 
REZYDENCIE , JA NIE PROSZĘ, JA BŁAGAM W IMIENIU TYCH WSZYSTKICH DZIECI, KTÓRE 
MOGA BYC SKRZYWDZONE W BARBARZYŃSKI SPOSOB UCZESTNICZĄC W ZAJĘCIACH 
SEXEDUKACJI PROSZĘ WYPOWIEDZIE UMOWĘ STAMBULSKA. BŁAGAM PANA. Kończąc 
pozostaje z nadzieja, ze w mediach pojawi sie w wiadomościach info. ze KONSTYT 
UCJA TO JEST NAJWYZSZE NASZE PRAWO i wobec tego polska wypowiada konwencje stambulska a 
rodzice maja prwawo bronie swoje dzieci przed gwałtem psychicznym na zajęciach z sexedukacji. Wiem, jak 
bardzo jest to "gpracy "czas ze względu na spory wokół reformy sadoewnictwa, wiem, ze BOG JEST Z 
NAMI I NIE POZWOLI, BY ZŁO NIESIONE WRAZ Z IDEOLOGIA GENDER
ZWYCIEZYŁO.AMEN. pozostaje z ukłonami i wyrazami szacunku. KOCHAM CIE POLSKO , KOCHAM I 
JUZ!
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